
Com una serp d’estiu i quan ja semblava que les primeres pluges farien net a les 
estretors de l’estiu, la regidora posada pel PSC d’Altafulla decideix sortir del govern 
i dimitir dels seus càrrecs de via pública, mobilitat, gent gran i benestar animal. Un 
nou moviment de ‘zumba’ al que ens té acostumats aquest govern que necessita 
l’acompanyament musical dels mitjans de comunicació per moure’s i agafar ritme. 
Segons ens diu un destacat militant del PSC a Altafulla al diari Més: “(...) En fer 
balanç a mitja legislatura, van dir que ajudaven la nostra regidora – com també la 
d’Ara – per menys experiència; i (...) en el debat per la renúncia, l’han acusat de 
«limitada i influenciable». 
A la gent que hem tingut oportunitat de conviure el dia a dia amb les persones que 
avui ocupen els llocs de representació d’Eina-ERC, això no ens ve de nou. Nosaltres 
ja els vam tenir al costat, sempre disposats a la deslleialtat i a la desconfiança 
envers la feina dels demés. Tampoc és nou per a nosaltres que el senyor alcalde 
sempre defugi de les responsabilitats absentant-se quan li toca representar a 
l’ajuntament, prendre decisions difícils o espolsant-se les responsabilitats pròpies, 
culpant sempre als altres de la ineficàcia derivada de la seva al·lèrgia a la feina. 
Durant aquests dos any de migdiada, amagats darrere una terrible pandèmia, 
els seus tics no han deixat de sortir quan burxaves una mica: “Els de fora ens 
roben”, s’han inventat una figura de suport (per si venen mal dades) al càrrec 
més unipersonal que existeix a l’ordenació institucional: el d’alcalde, sembla 
com si s’haguessin volgut amagar del contagi de Covid i fins  a culpar de la seva 
inoperància i de tots els mals al veïnatge i turistes dels pobles del costat.

Curiós que els creadors del ‘rebenterio’ (els botellots de cap de setmana a la 
tàpia darrere del cementiri) ara diguin que són els de Barcelona, Torredembarra, 
Tarragona els que fan les festes i disbauxes, això sí, als mateixos llocs on ells feien 
les seves entremaliadures.
No ens sorprèn que de nou, i renunciant una vegada més a les seves competències, 
hagi fet un prec perquè s’instaurés el toc de queda per fugir de les seves 
responsabilitats i traspassar-les a un ens superior: “El que llueix ja ho faig jo i per 

la resta que siguin els altres que es mullin”. Molt semblant al que deia l’estimat 
Calimero als dibuixos infantils. Avui el podríem anomenar CaliMolinero: “Què he fet 
per merèixer això!”
Com tothom sap, i ells en primera persona, els botellots són il·legals amb pandèmia 
o sense i els municipis tenen eines per actuar, minimitzar i reconduir (que no evitar) 
aquestes desagradables situacions, en les quals el protagonista és el consum 
excessiu d’alcohol. Un alcalde ha de parlar de solucions i no buscar culpables en 
el jovent d’altres pobles veïns. 
Una actitud que contrasta amb les paraules que, segons el mateix PSC, li van 
dedicar a la regidora que deixa el Govern. Una oposició que Alternativa Altafulla 
continuarà liderant fins al 2023. Nosaltres, a diferència d’Eina a l’hivern del 2016, 
no farem moviments estranys per treure’ls de la seva responsabilitat de governar 
i donar-los peu a fer l’únic que de veritat són uns experts, el victimisme. Queden 
menys de dos anys perquè la població d’Altafulla tingui el dret a decidir qui vol que 
la governi. Durant aquest temps ens comprometem a donar suport, com sempre, 
a aquelles coses que entenem poden fer avançar el nostre municipi en la línia que 
AA va deixar escrita en obres, vies, carrers, gimnasos, parcs, biblioteques, casals, 
patrimoni, promoció, gestió econòmica, remodelacions i millores per a la població i 
els treballadors/es durant el nostre mandat 2011-2019. 
Un llegat que es pot contemplar només passejant per la nostra vila. Quasi dos 
anys que podrien aprofitar perquè el senyor alcalde fos valent per una vegada,  
engegués  i redactés els Plans Especials de la Vila Closa i del Barri Marítim i no 
es limités a maquillar un carrer de Dalt que  hagués estat millor fer-lo exclusiu per 
a vianants, també per millorar l’equilibri entre restauració i descans del veïnatge a 
la plaça Martí Royo aplicant un Pla d’Usos com han demanat que reguli horaris i 
terrasses o evitar que el camí de sorra, fins ara zona verda i de vianants, al costat 
del Marítim, sigui la nova entrada de vehicles al club i en canvi es faci de vianants 
el carrer asfaltat del carrer Pescadors. 

La culpa és... 
del cha cha cha!

La ruptura del pacte amb el 
PSC mostra la debilitat del 
Govern dels de tota la vida.

Alternativa no entrarà en cap equació 
de Govern. Si es posen a treballar...

Ajudarem quan calgui
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Com estava previst, l’AP7 aixeca les barreres i la 
rotonda de Torredembarra torna a la normalitat

La mala gestió 
fa pudor  
als Boters
La plaça dels Boters suporta que l’actual 
consistori hagi convertit la plaça en un au-
tèntic abocador en l’espai públic, acumulant 
tal volum de contenidors que es fa difícil 
reconèixer el que és plaça i el que és bros-
sa. És cert que quan governava Alternativa 
el problema existia, però la magnitud no és 
comparable amb el desastre actual. Alternati-
va i el veïnatge havíem detectat el problema i 
la solució: separar del servei de recollida dels 
vilatans els dels restauradors. Com a govern, 
Alternativa i el PDeCAT, havia previst que 
amb la nova contracta del Consell Comarcal 
(que va intentar obstruir ERC), era el moment 
d’obligar els restauradors a signar un acord 
directe de recollida de brossa amb Fomento 
(de la mateixa manera que fa Caprabo i el 
Bufet). Al nostre pesar, la gent no ens va 
donar prou suport a les eleccions i va ser 
l’actual Govern al qual li tocava gestionar la 
nova contracta. El que havia de ser una gran 
millora, si se sabés gestionar, ha resultat un 
fracàs. Que la ciutadania sàpiga que la con-
tracta deixa les mans lliures a l’Ajuntament, 
per fer i desfer el que vulgui (flexibilitat total) 
a l’hora de decidir la recollida, la neteja i fins 
i tot es podria implementar el porta a porta a 
una part més gran que l’actual o al seu con-
junt. Com ens tenen acostumats el Govern 
d’ERC Eina-ARA s’arronsa davant dels forts 
i dels amics i, en canvi, penalitza al veïnatge 
(total no són de soca-rel, deuen pensar).

No es una canción de Mecano, sino la realidad 
que vive durante un día de sol la terraza del 
bar sito en la plaza del Pou. La desidia o la 
poca decisión del actual equipo de gobierno 
se manifiesta a las propias puertas de la casa 
consistorial. No sabemos si el sol también les 
deslumbra o simplemente que no pasan por 
el despacho para comprobar que como un 
girasol las sillas y mesas del establecimiento 
de restauración va moviéndose buscando la 
sombra. ¿Alguien se imagina que en la plaza 
Sant Jaume hubiese un bar que en función 
de los rayos solares fuese cambiando su 
ubicación? Hasta llegamos a dudar si es 
trato de favor o simplemente desidia.

Dos anys desprès, La Violeta 
segueix tancada esperant que la 

gent s’oblidi qui la va fer. 

El canvi climàtic és una realitat 
i no sabem res de la bassa de 

laminació. Imaginem que el 
Govern no es despertarà fins que 

ens arribi la gota freda

 Després d’anys de reivindicació, negociacions i lluita (es-
pecialment de la gent de l’Ebre), les barreres dels peat-
ges de l’AP7 seran història. L’alliberament de les barreres 
i del peatge (fins al 2023 no es decidirà com funcionarà 
el seu manteniment) també comportarà la tornada a la 
normalitat de la rotonda de Torredembarra. 
A partir d’aquest setembre veurem si l’alliberament del 
peatge significa una reducció del volum dels vehicles 
de gran tonatge per l’A7 o si, serà necessari ampliar la 
restricció d’aquest tipus de transport en trànsit al tram de 
l’autovia encara per desdoblar. La solució per reduir la 
sinistralitat va ser una negociació que les alcaldies del 
Baix Penedès i el Baix Gaià vam encapçalar. El 4 d’agost 
del 2017 els exconsellers Rull i Forn ens van proposar 

sumar-nos a l’acord que havien arribat amb el Govern del 
PP i el seu ministre de Fomento, Iñigo de la Serna, per 
fer efectiu el desviament dels camions de gran tonatge i 
la bonificació que ha funcionat fins ara. El mateix ministre 
De la Serna, a l’aeroport del Prat el 6 de febrer del 2018, 
davant de tots els alcaldes anunciava que als PGE aniria 
inclosa una partida de 56 milions d’euros pel desdobla-
ment i enllaç de l’A’7, entre La Mòra i Torredembarra i a 
partir d’allà l’A7 enllaçaria directament amb l’AP7. Com 
sabeu la moció de censura (foto de De la Serna amb Fèlix 
Alonso aquell dia 1/6/2018), va suposar el relleu de tot 
el Govern amb l’entrada de Pedro Sánchez i Jose Luís 
Ábalos que van fer efectius tots els acords amb el territori 
dins les dates previstes, sense renovar les concessions. 
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